

ICAC chief announces senior directorate appointments

7 July 2016

ICAC Commissioner Mr Simon Peh Yun-lu today (Thursday) announced that Mr Ricky Yau Shu-chun will act as Head of Operations with effect from July 18, 2016 (Monday).

Mr Yau, 51, now Director of Investigation (Private Sector), joined the ICAC in 1994 as an Investigator. He was promoted through the ranks to Assistant Director in 2007 and appointed Director of Investigation in 2014.

Mr Yau holds a Bachelor degree in Social Sciences from the University of Hong Kong, and a Master of Science degree in Public Sector Management from Aston University, Birmingham, United Kingdom.

Ms Rebecca Li Bo-lan, acting Head of Operations, will proceed on final leave on July 18.

The ICAC Commissioner also announced that Mr Choi Shu-keung, now an Assistant Director of Operations, will act as Director of Investigation (Private Sector), subsequent to Mr Yau's appointment.

Meanwhile, the Commissioner also announced that Acting Director of Community Relations Mr Raymond Ng Kwok-ming has been promoted to Director of Community Relations with effect from June 13.

Ms Rita Liaw Lily, now an Assistant Director of Community Relations, will act as Director of Corruption Prevention with effect from July 18 when incumbent Director of Corruption Prevention Mr Tse Man-shing will commence his pre-retirement leave.

The Commissioner took the opportunity to pay tribute to Ms Li and Mr Tse for their dedicated service in the ICAC and remarkable contribution to the fight against corruption.

[Back to Index](#)

廉政專員宣布廉署高層人員任命

2016年7月7日

廉政專員白韞六今日(星期四)宣布，丘樹春將於本年七月十八日(星期一)起署任執行處首長。

丘樹春，五十一歲，現任執行處處長(私營機構)，於一九九四年加入廉署任調查主任，二〇〇七年晉升為執行處助理處長，並於二〇一四年起出任執行處處長。

丘樹春擁有香港大學社會科學學士學位，以及英國伯明翰阿斯頓大學公共管理理學碩士學位。

現任署理執行處首長李寶蘭將於七月十八日開始離職前休假。

廉政專員亦宣布，執行處助理處長蔡樹強將於同日起署任執行處處長(私營機構)，接替署任新職的丘樹春。

此外，廉政專員亦宣布署理社區關係處處長伍國明，於六月十三日起獲晉升為社區關係處處長。

現任社區關係處助理處長廖莉莉將於七月十八日起署任防止貪污處處長，接替於同日開始退休前休假的防止貪污處處長謝萬誠。

廉政專員感謝李寶蘭及謝萬誠多年來服務廉署盡忠職守，對反貪工作作出莫大貢獻。

[返回目錄](#)